
A Polgármester tájékoztatója az elmúlt időszakról. 

 

Hitelállományunk (24 mFt-os hitelkeret): 2011-04-22 19.764.585 Ft 

Peugeot kisteher gépjármű kilométeróra állása: 2011-04-22 168.190 Km 

 

- 2011.04.15.: Csanádpalotán a Gyermekjóléti szolgálat által szervezett beszámolón vettem 

részt. A szakemberek a gyermekvédelmi és családgondozási tapasztalatokat osztották meg 

velünk. Csanádpalota város polgármestere nyomatékosan jelezte felénk az iskolai 

társulások fontosságát és konkrét ajánlatott tett Csanádpalota-Pitvaros tagintézményi 

társulás lehetőségére. 

- 2011.04.16.: A Kisebbségi Önkormányzat meghívására a Szlovák Napon vettem részt. Egy 

remek rendezvénynek adott otthont a megújult Művelődési Ház. A vendégek remekül 

szórakoztak és nagy érdeklődéssel nézték meg kiállítást. Köszönöm. 

- 2011.04.20.: A kistérségi társulási ülésen az ivóvízjavító programról és az orvosi ügyeleti 

gépjárműről tárgyaltunk. Nagy számban jelentek meg az érintett települések 

polgármesterei és ügyeletet adó háziorvosok. Egybehangzó döntésként lett elfogadva az új 

ügyeleti gépjármű beszerzése. A háziorvosok kérése volt még, hogy a települések vezetői 

példamutatással és lakossági ösztönzéssel segítsék a településeken a házszámok és utcanév 

táblák kihelyezését, vagy a meglévők kijavítását, hogy sürgősségi helyzetben az elsődleges 

orvosi beavatkozásra kiérkező ügyeletes orvosnak ne kelljen percekig a pontos címet 

keresnie. 

- 2011.04.20.: A közfoglalkoztatási megállapodásunknak megfelelően újabb 4 órás 

közfoglalkoztatottakat kívánunk alkalmazni. A munkaügyi központ felé továbbítottuk a 

szükséges kikérő leveleket. 

- 2011.04.30.: Szeretnék mindenkit meghívni a szombaton megrendezésre kerülő iskolai 

„Családi Sportnap”-ra. 

Elvégzett munkák: 

- A település közterületein a tavalyi év időjárása következtében menthetetlenül megsérül 

növényzetet kivágtuk és a helyére lehetőségeinkhez mérten facsemetéket ültettünk. A 

telepített csemeték anyagilag nem terhelték meg a költségvetést, mert már meglévő 

facsemeték átültetésével oldottuk meg a feladatot. A kivágott növényzetet az 

önkormányzat udvarán eltároljuk további hasznosítás céljából. 

- Az Erdei Ferenc Közösségi Színtér udvarát és utcafrontját kitakarítottuk és új bokrokkal 

láttuk el. A tereprendezésre és a növényzet rendbetételére már régóta szükség lett volna, 

de az IKSZT pályázatban felújított homlokzat aktualitást adott az utcafront 

megszépítésének.  
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- A KEOP 4.2.0 Fűtéskorszerűsítési pályázatunk részeként az érintett két 

épületnél fúrt kutak kialakításra kerültek. A kivitelező az elmúlt hetekben a kutak 

bekötéseit elvégezte, így az udvar tereprendezését elkezdhettük. Az elektromos rendszer 

bekötése az engedélyek miatt még folyamatban van. Hamarosan beszerelésre kerülnek a 

hőszivattyúk és a hozzá szükséges elektromos rendszer. Ezt követően a tesztüzem és a 

műszaki átadást követően ünnepélyes átadást és azt követően egy nyílt napot kívánunk 

tartani. A meghívott vendégek és az érdeklődők információéhségét a kivitelezők szakmai 

stábja fogja enyhíteni. 

 

 

Pitvaros, 2011. április 22. 

 
 

 

 Radó Tibor 

 polgármester 

 


